
  

 

Referat af møde i Viborg Idrætsråd  
Dato: 19. januar kl. 17:30 – 20:30   

Sted: Sekretariatet, Skottenborg 12-14 

Til stede:  Preben, Peder, Peter M., Peter E., Ole, Dorthe, Frans, Betina,  

Afbud:  Louise, Henrik, Rikke 

Referent:  Morten    

 

 

23001:  Frivillighedskampagne  

Hovedelementer i frivillighedskampagnen blev drøftet. Følgende bemærkes:  

 

• Talen skal have fokus på at invitere ved at understrege at frivillighed kan være 

mange ting – husk rollemodeller 

• Banner skal være billeder modsat roll up med fokus på ord  

• Roll up mangler afslutning, fx ”du gør en forskel” eller afsender eller …  

• Er der en juridisk problemstilling vedr. skrabelodder? (gevinst skat eller lign)  

• Potentiale i øget samarbejde med virksomheder jf. ESG  

o Frans deltager i det videre forløb  

o Kan VI være med til at sikre imod ”greenwashing” på ESG området  

o Fx pakkeløsninger eller lign, som VI kan garantere for  

• Brug af instagram, tik tok, mv. 

• Kan vi ”den første torsdag i hver måned” melde en ny forenkling  

o Bank, revas, underskrift på blanketter, mv.  

• God ide med event under Snapsting  

• Vi kommer gerne på foreningsbesøg. Rammer under 25 /// 25 – 50 /// +50  

• Få happening med ved Ung Sportsmester  

• Måltal for kampagnens antal nye frivillige (genbesøges)  

  

23002:  Sportsgalla  

Bestyrelsen gav store roser til Sportsgalla. Følgende bemærkninger noteredes:  

 

• Stærkt med lokal underholdning af høj kvalitet   

• Flot set up og dejlig mad  

• Claus gennemførte gode interview – men burde have vejledt publikum bedre i 

forhold til ”klappetidspunkter”  

• Priserne er flotte højdepunkter i showet – præsentationerne kan med fordel ensartes. 

Måske skal en anden person motivere + der kan være et spørgsmål til vinderen 

• Kan vi justere tiden – det er lang tid fra 17 – 21:20  

 



  

 

23003:  Fodboldanalyse  

KFU har spurgt om Idrætsrådets indstilling til den videre behandling af fodboldanalysen.  

 

Idrætsrådet foreslår, at  

• KFU søger om en forlængelse af naturstyrelsens frist for ophævelse af fredskov ved BT 

(er gjort i dec.)  

• Sagerne omkring baneanlæg gendrøftes ved kommende budgetforhandlinger  

• Der afsættes midler på mindre anlæg til håndtering af lysanlæg, idet en renovering af 

anlæggene er kraftigt tiltrængt. Konkret foreslås, at   

o Der afsættes 3 * 300.000 i årene 2023-2025  

o Qua den nuværende økonomiske situation og hensynet til øvrige idrætter øges 

klubbernes medfinansiering til 50 pct.  

o Idrætsrådet genbesøger ansøgninger og rækkefølgen for bevilling, jf. anlæggenes 

kvalitet og nytteoptimering i forhold til antal brugere, der har glæde af anlægget  

o Klubberne får lov til at renovere anlægget, hvis de er på bevillingslisten og kan 

have håndtere et udlæg  

 

 

 

 

 


